
Zápis  
z 9. zasedání Akademického senátu UHK dne 25. února 2009 

__________________________________________________________ 
 
Přítomni: doc. Gavalcová (FIM), Ing. Karol Radocha (PdF),  
 
Mgr. Václav Maněna, Mgr. Jiří Štěpán (FF), 
Ing. Ditrichová, Ing. Mls, Mgr. Filip Rubáček (FIM), 
Mgr. Iva Bartošová, JUDr. Miroslav Mitlöhner (PdF), 
 
Vítězslav Louda, Michal Munzar, Petr Rezek (SK za FF), 
Jiří Šťovíček, Vojtěch Talášek, Alena Vejsadová (SK za FIM), 
Kateřina Francová, Filip Sedlák (SK za PdF).  
 
Omluveni: Mgr. Lenka Horáková (FF), RNDr. Jitka Kühnová (PdF), PhDr. Jan 
Mervart (FF), Tomáš Juříček (SK za FIM), Kamila Ryvolová a Eliška Doležalová (SK 
za PdF), Martina Týblová (SK za FF). 
 
Hosté: Jeho Magnificence doc.  RNDr. Josef Hynek,  MBA, Ph.D., PhDr. Dana 
Musilová, CSc., prorektorka pro vnitřní záležitosti, PaedDr. Monika Žumárová, Ph.D., 
prorektorka pro strategii a rozvoj, Ing. Stanislav Klik, Ph.D., kvestor UHK, 
Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., předsedkyně AS FF, RNDr. Pavel Pražák, Ph.D., 
předseda AS FIM, Mgr. Pavel Zikl, předseda AS PdF. 
 
Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu.  
 
Jednání otevřela a vedla doc. Gavalcová. Přivítala všechny senátorky a senátory 
a také hosty přítomné na zasedání. Před vlastním programem si AS UHK uctil dva 
členy akademické obce UHK, kteří v minulých dnech odešli ze života: 

- doc. PhDr. Ivan Hruška, CSc., působil na Katedře filozofie a společenských věd 
FF, v minulém období zastával funkci člena AS UHK, 

- Ing. Mgr. Ladislav Černý – pracoval jako kvestor UHK, v této funkci působil 
do 30.6.2003. 

Přítomní zachovali chvilku ticha a vzpomínky k uctění jejich památky. 

Program zasedání byl navržen následovně: 

1. Volba místopředsedy AS UHK za SK AS UHK  
2. Informace rektora UHK o aktuálním stavu ve strukturaci PdF (předkládá 

doc.  RNDr. Josef Hynek,  MBA, Ph.D., rektor UHK, materiál zaslán v příloze)  
3. Schválení Statutu PdF (předkládá Mgr. Pavel Zikl, předseda AS PdF)  
4. Vyjádření AS UHK k záměru zřízení věcného břemene (připravil 

Ing. Stanislav Klik, Ph.D., kvestor UHK)  
5. Informace Ing. Stanislava Klika, Ph.D., kvestora UHK, o přípravě darovací 

smlouvy na pozemky pro UHK v lokalitě Na Soutoku  
6. Seznámení se závěry Sněmu akademických senátů ze dne 4. 2. 2009 - 

informace o setkání akademických senátů fakult humanitního zaměření 
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na FF UHK dne 4.3.2009 (připravila Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, 
předsedkyně AS FF, materiál zaslán v příloze)  

7. Obsazení Ubytovací komise (předkládá Vojtěch Talášek, SK AS UHK) 
8. Různé: BKTV a ZoTV, informace z 1. sněmu RVŠ a zasedání pracovní 

komise předsedů AS při RVŠ, příprava etického kodexu pro UHK, jednání 
kolem voleb do AS FF, jednání s AS PdF a FIM, příprava společných 
vnitřních předpisů na UHK – studijní a stipendijní řád, jednotný informační 
systém, návštěva na akademické obci PdF 11.2.2009, dopis Kamily 
Ryvolové, studentky PdF – odstoupení ze SK AS UHK a nutnost vyhlášení 
a konání doplňovacích voleb do AS UHK. 

Bod 5 žádala doplnit do pořadu jednání doc. Gavalcová, a to na základě předchozí 
žádosti kvestora, závažnost informace i okolnosti naléhavého předání podá kvestor; 
zařazení bodu členům AS UHK umožňuje VJŘ. Pak vznesla na přítomné členy AS 
UHK dotaz, zda ve smyslu Volebního a jednacího řádu AS UHK si přeje někdo 
doplnit program jednání dalším bodem, nebo změnit pořadí projednání uvedených 
bodů. Protože tomu tak nebylo, řídilo se jednání uvedeným programem. 

Bod 1: Volba místopředsedy AS UHK za SK AS UHK 

Odstoupením Tomáše Juříčka z funkce místopředsedy AS UHK za SK z důvodu jeho 
dlouhodobého studijního pobytu na Taiwanu nemá SK AS UHK zastoupení 
v předsednictvu AS UHK. Přitom Tomáš Juříček se nevzdává svého členství v AS 
UHK.  

Studentská komora proto navrhne a zvolí místopředsedu. Volby se budou řídit čl. 4 
VJŘ AS UHK, proběhnou jako tajné, místopředsedu za SK volí pouze členové SK AS 
UHK.  

Doc. Gavalcová vyzvala k ustavení volební komise, byly podány návrhy (VJŘ AS 
UHK nestanovuje pravidla pro její složení): Karel Mls, Petr Rezek.  

Je nutné schválit volební komisi v uvedeném složení: počet přítomných senátorů 
v tomto okamžiku je 17. 

Hlasováno: pro:  15,   proti:  0, zdržel se:  2. 

Volební komise byla ustavena. Doc. Gavalcová vyzvala podat návrhy na kandidáty 
na místopředsedu AS UHK za SK:  byly podány 2 návrhy, a to Kateřina Francová, 
Vojtěch Talášek.  

Volbu řídila volební komise, na hlasovací lístek pro volbu v 1. kole k číslům 1, 2 
budou patřit jména kandidátů v uvedeném abecedním pořadí. Volí se maximálně 
jeden z navržených, platný hlas je vyjádřen zakroužkováním právě jednoho 
z kandidátů:  

Podle čl. 3, odst. 1 je v tajných volbách v 1. kole zvolen ten z kandidátů, který získá 
nadpoloviční většinu hlasů všech členů SK AS UHK (nutných je tedy min. 7).  

Volební komise konstatuje: počet přítomných členů Studentské komory AS UHK: 8.  
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Výsledky hlasování v 1. kole: 4 hlasy Francová, 2 hlasy Talášek, 2 volební lístky 
neplatné. Volební komise konstatuje, že v 1. kole volby místopředseda nebyl zvolen. 

Proto bylo nutné konat druhé kolo; podle VJŘ AS UHK postoupí do druhého kola dva 
kandidáti s nejvyšším počtem získaných hlasů; hlasovací lístek pro druhé kolo 
opakovaně s čísly 1, 2 pro kandidáty 1 jako Francová, 2 jako Talášek. Platný hlas je 
vyjádřen zakroužkováním právě jednoho z kandidátů. Zvolen je ten, kdo získá 
nadpoloviční většinu hlasů všech členů SK AS UHK (min. 7).  

Volební komise konstatuje: počet přítomných členů Studentské komory AS UHK: 8.   

Výsledky hlasování ve druhém kole: 5 hlasů Francová, 2 hlasy Talášek, 1 volební 
lístek neplatný. Volební komise konstatuje, že ani ve 2. kole volby místopředseda 
nebyl zvolen. 

Následně se podle VJŘ konalo třetí kolo volby. Hlasovací lístek pro třetí kolo 
opakovaně s čísly 1, 2 pro kandidáty 1 jako Francová, 2 jako Talášek. Platný hlas je 
vyjádřen zakroužkováním právě jednoho z kandidátů. Podle VJŘ AS UHK: jestliže 
ani ve třetím kole nezíská některý kandidát nadpoloviční většinu hlasů všech členů 
SK AS UHK, pak je zvolen ten  kandidát, který získá prostou většinu hlasů.  

Volební komise konstatuje: počet přítomných členů Studentské komory AS UHK: 8.   

Výsledky hlasování ve třetím kole: 6 hlasů Francová, 2 hlasy Talášek. Volební 
komise oznamuje, že studentka Francová získala prostou většinu hlasů, tudíž podle 
VJŘ AS UHK ze třetího kola vzešel místopředseda: 

AS UHK konstatuje, že místopředsedou AS UHK za SK se stala Kateřina 
Francová (PdF). 
  
Bod 2: Informace rektora UHK o aktuálním stavu ve strukturaci PdF.  
 
Doc.  RNDr. Josef Hynek,  MBA, Ph.D. informoval AS UHK o krocích a jednáních 
vedoucích ke strukturaci PdF, a to podle pracovního materiálu pro jednání komise 
pro strukturaci PdF UHK dne 22.1.2009. Informoval o podmínkách existence nových 
fakult a zásadách jejich budoucí spolupráce zejména v pedagogické oblasti. Uvedl, 
že strukturace se netýká pouze PdF a není to problém PdF; součinnost musí 
poskytnout všechny fakulty. Není možné dopustit zdvojení kateder, spíše směrovat 
ke kvalitě než se rozšiřovat;  vzájemná výuka fakult musí být před rozdělením 
rozvržena, aby nenastal žádný problém. Cílem je také sjednotit studijní i další vnitřní 
předpisy, abychom bylo možné uvažovat o jednotném informačním systému, 
o zefektivnění spolupráce již existujících subjektů; je vhodné lépe využít to, co máme 
již zavedeno na ostatních fakultách. 
 
Tyto informace přednesl p. rektor také na kolegiu rektora dne 4.2.2009 
a na shromáždění akademické obce PdF dne 11.2.2009, rovněž na zasedání 
Akademického senátu PdF dne 11.2. 2009. 
 
Doc. Gavalcová otevřela diskusi k tématu, dotazy nebyly. AS UHK vzal informaci 
na vědomí a přijme v tomto smyslu usnesení.  
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Bod 3: Statut PdF (předkládá Mgr. Pavel Zikl, předseda AS PdF) 

Mgr. Zikl uvedl, že jde o změnu Statutu ve znění předloženém a schváleném 
na zasedání AS UHK 21.5.2008. Návrh změn projednal a schválil AS PdF dne 
11.2.2009, změny jsou vyvolané zřízením nových pracovišť/kateder na PdF nebo 
členěním pracovišť/kateder do nových oddělení, přitom tyto návrhy na novou 
strukturu pracovišť/kateder schválil AS PdF na jednání dne 5.11.2008. Několik málo 
formulací je upraveno podle znění zákona: změny zapracované do Statutu PdF UHK 
byly objasněné už na zasedání AS PdF 11.2.2009 (tam je uvedl proděkan PdF 
Vondráček):  
 
- část třetí, Čl. 8 Katedry a ústavy, odst. (3) zrušen text o jmenování vedoucích 

kateder z řad profesorů a docentů  (pozn.: je to v souladu se zákonem) 
- část třetí, Čl. 13, odst. (1), odstranění poloviny druhé věty  
- v Příloze č. 1, Čl. 3 Pracoviště fakulty přidány oddělení u kateder, které byly 

schváleny na zasedání AS PdF 5. 11. 2008  
- zřízení Centra služeb a praxí PdF  
- formální úprava (změna v číslování) u Centra celoživotního vzdělávání vypustit 

(6) spadá pod studijní oddělení  
- zrušení textu Středisko podpory studentů se speciálními potřebami Augustin – 

středisko je od 1. 1. 2009 převedeno pod rektorát  
- na str. 16 formální úprava odstranění odrážky  
- v části třetí, Čl. 13, odst. (1), zůstala jediná věta – Působnost děkana je 

vymezena § 28 zákona.  

Doc. Gavalcová otevřela diskusi k návrhu. V diskusi: v textu v závěrečných 
ustanoveních je nutné upravit data platnosti a účinnosti aktuálně jako 25.2.2009.  

Další náměty k diskusi se nevyskytly, proto diskuse byla ukončena. Na základě 
zákona má AS UHK schválit tento návrh Statutu PdF jako vnitřního předpisu součásti 
vysoké školy.  
 
Bylo hlasováno, v okamžiku hlasování počet přítomných byl 17. 
  
AS hlasoval o schválení Statutu PdF veřejně, v okamžiku hlasování byl počet 
přítomných členů AS UHK 17.  
 
Hlasováno: pro 17,  proti 0, zdržel se  0.  

Návrh Statutu PdF UHK ve znění předloženém AS UHK byl schválen. 

Bod 4:  Vyjádření AS UHK k záměru zřízení věcného břemene (připravil 
Ing. Stanislav Klik, Ph.D., kvestor UHK)  

Kvestor Ing. Stanislav Klik, Ph.D., informoval přítomné o připravovaném uzavření 
smlouvy o smlouvě budoucí o úplatném zřízení věcného břemene k pozemku parc. 
č. 425 v k.ú. Hradec Králové, tento pozemek je v majetku Univerzity Hradec Králové, 
ve prospěch společnosti ČEZ Distribuce a.s. Společnost hodlá realizovat 
na uvedeném pozemku stavbu – uložení nízkonapěťového kabelového vedení jako 
zařízení distribuční soustavy pro Gymnázium J.K.Tyla. K realizaci tohoto záměru je 
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podle platného energetického zákona nutné uzavřít smlouvu uvedeného typu. 
Kvestor objasnil podmínky smlouvy a žádal o její schválení. 
 
Podle zákona, správní rada veřejné vysoké školy vydává předchozí písemný souhlas 
k právním úkonům, kterými vysoká škola hodlá zřídit věcné břemeno nebo předkupní 
právo.  Dále, akademický senát veřejné vysoké školy se vyjadřuje k právním úkonům, 
které vyžadují souhlas správní rady veřejné vysoké školy.  

Doc. Gavalcová kvůli projednání vyzvala přítomné senátory k diskusi, nicméně zájem 
diskutovat k záměru nebyl. 

O vyjádření k záměru formou schválení bylo hlasováno: v okamžiku hlasování 
přítomno 17 senátorů. 

Hlasováno: pro 17,  proti 0 , zdržel se 0.  
 
AS UHK se vyjádřil kladně k záměru zřízení věcného břemene.  

Bod 5: Informace Ing. Stanislava Klika, Ph.D., kvestora UHK, o přípravě 
darovací smlouvy na pozemky pro UHK v lokalitě Na Soutoku. 

Ing. Stanislav Klik, Ph.D., kvestor UHK, uvedl okolnosti jednání o smlouvě o budoucí 
smlouvě a také objasnil důvody časové tísně při předkládání bodu jednání pro AS. 
Smlouva se týká pozemků parc.č. 191/1, parc. č. 191/2, parc. č. 191/3, parc. 
č. 191/14, parc. č. 191/35 a parc. č. 193/1, vše v k.ú. Hradec Králové, zapsaných  
v katastru nemovitostí u Katastrálního úřadu pro Královéhradecký kraj, Katastrální 
pracoviště Hradec Králové, vlastník statutární město Hradec Králové. Záměrem UHK 
je vybudovat na částech těchto pozemků uvedených v odst. 1.1. této smlouvy objekty 
označované jako „C“ (pro technické a přírodovědné obory stávající Pedagogické 
fakulty UHK), „D“ (pro humanitně zaměřené obory Pedagogické fakulty UHK) a „G1“ 
(první etapa výstavby sportovního zařízení univerzity), a to v souladu se situací 
č. zakázky 02-1012-554 z 07/2007 vyhotovenou společností S-projekt plus a.s, IČO: 
607 34 485, se sídlem Zlín, tř. T. Bati 508, která tvoří přílohou č. 1 - 3 a  je nedílnou 
součástí této smlouvy. Další podrobnosti jsou obsaženy v předloženém písemném 
materiálu. 

Důvody pro projednávání přípravy smlouvy jsou stejné jako u předchozího bodu: podle 
zákona, jde o právní úkon, ke kterému Správní rada veřejné vysoké školy vydává 
předchozí písemný souhlas (přičemž akademický senát veřejné vysoké školy se 
vyjadřuje k právním úkonům, které vyžadují souhlas správní rady veřejné vysoké 
školy).  

Doc. Gavalcová vyzvala k diskusi o problematice. Dr. Mitlöhner uvedl obecně 
význam uzavírání smlouvy o smlouvě budoucí (zejména z případného hlediska 
neplnění, kdy strana škodná má právo na úhradu škody).  

Ing. Mls se dotazuje, zda není spolumajitelem pozemku i Amálie Elsnerová (jedna 
parcela uvedená s jejím jménem jako vlastníkem). 
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Ing. Klik odpovídá ano, paní Elsnerová již před cca 5 lety zemřela, dr. Stach 
vypátrával v jaké fázi je dědické řízení, je tam asi 10 dědiců, nyní nemá smysl 
s někým jednat, neví se kdo bude dědic, teď se tento problém neřeší, necháváme to 
otevřené, G1 nyní není pro UHK prioritou. 

Poté AS UHK přistoupil k vyjádření, a to podle VJŘ AS UHK formou hlasování 
veřejným způsobem; v okamžiku hlasování přítomno členů AS UHK: 17.  
 
Hlasováno: pro 17,  proti 0,  zdržel se 0.  
 
AS UHK se vyjádřil kladně k uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí darovací 
č. 133/2008.  

Bod 6: Seznámení se závěry Sněmu akademických senátů ze dne 4. 2. 2009 - 
informace o setkání akademických senátů fakult humanitního zaměření na FF 
UHK dne 4.2.2009 (připravila Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, předsedkyně AS 
FF, materiál zaslán jako příloha). 

Doc. Gavalcová vyzvala Mgr. Pavlínu Springerovou k podání informace a současně 
blahopřála k jejímu zvolení do funkce předsedkyně AS FF.  

Mgr. Springerová informovala o konání sněmu akademických senátů fakult zejména 
humanitního zaměření dne 4.2.2009 na FF UHK a o jeho výstupu – dokumentu 
Hradecká výzva, který se zabývá důsledky Bílé knihy terciárního vzdělávání (BKTV) 
pro vysoké školství ČR, mezitím už schválené vládou v lednu 2009, a stal se 
programovým dokumentem vzniklé platformy „Pro vzdělanost“. Mgr. Springerová 
informovala, že na setkání se sešlo přes 60 zástupců AS a smyslem setkání bylo 
prodiskutovat klíčové body BKTV. Uvedla, že k výzvě se přihlásily akademické 
senáty některých vysokých škol v ČR i ne ryze humanitního zaměření a vyzvala 
k tomu i AS UHK.  

Doc. Gavalcová otevřela k přednesenému diskusi. Sama uvedla i akce jiných 
existujících platforem a aktivity Rady vysokých škol. BKTV a přípravu věcného 
záměru zákona o terciárním vzdělávání projednávalo také zasedání pracovní komise 
předsedů akademických senátů RVŠ po 1. sněmu RVŠ dne 12.2.2009, akademické 
senáty po jejím webovém zveřejnění mají možnost přihlásit se k výzvě. Učinil tak 
aktuálně usnesením např. AS Slezské univerzity v Opavě dne 10.2.2009, ve kterém 
apeluje na vytvoření prostoru pro veřejnou diskusi s účastí akademické obce. 
Navrhuje spojit síly reprezentací vysokých škol a velkou úlohu v tom jistě hraje i RVŠ 
a ČKR. 

Petr Rezek navrhuje přidat se k hradecké platformě, kterou uvedla Mgr. Springerová. 

Mgr. Štěpán uvedl, že BKTV je nepřijatelná, obecná shoda o tom existuje i mezi 
fakultami jiných zaměření, například technických. 

Mgr. Springerová doplnila, že s podporou nepřicházejí pouze akademické senáty, ale 
překvapení nedemokratickým přístupem vyjádřil také kardinál Vlk. 
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Dr. Mitlöhner považuje za účinné při prezentování požadavků akademické obce 
osobně kontaktovat senátora Antla a seznámit ho se současným stavem.  

Doc. Hynek uvedl, že žádnou jinou výzvu od rektorů vysokých škol nelze očekávat, 
již v září 2008 sepsali námitky, které ale Bílou Knihu nijak neovlivnily a došlo k jejímu 
schválení vládou v lednu 2009. 

Petr Rezek míní, že čím víc podpory, tím lépe a žádá o podporu od AS UHK pro již 
zmiňující platformu z hradeckého zasedání. 

Vojtěch Talášek – podporuje nápad dr. Mitlöhnera. 

Kateřina Francová navrhuje hlasovat, kdo chce vyčkat a kdo je pro nějakou zde 
zmiňovanou možnost podpory. 

Mgr. Springerová namítá, že pokud vyčkáme, je možné, že už nebude příště o čem 
hlasovat. 

Dr. Musilová podporuje návrh a tlak proti BKTV. 

Mgr. Maněna navrhuje podpořit obě varianty a snažit se o prosazení zájmů UHK. 

Mgr. Rubáček – výzvu proti přípravě zákona, ne schválené Bílé knize. 

Protože členové AS UHK obecně považují za potřebné připojit se ke Hradecké 
výzvě, bylo o tom bylo veřejně hlasováno: přítomných bylo v okamžiku hlasování 17 
senátorů. 

Hlasováno: pro 17,  proti 0,  zdržel se 0.  

Bod 8: Obsazení Ubytovací komise (předkládá Vojtěch Talášek, SK). 

Uvedl student Vojtěch Talášek; poznamenal, že 2 členky této komise odstoupily, 
a proto chce navrhnout nové členy Ubytovací komise. 

Tento bod pro neúplnost a na základě diskuse zejména pro nejasnosti o tom, kdo 
může/má být v ubytovací komisi, nebyl projednáván, jelikož je nutné získat další 
informace; až poté se opakovaně předloží AS UHK. Předkladatel ho po vyzvání 
v této fázi stáhl.  

Bod 9 : Různé 
 
Doc. Gavalcová informovala o konání 1. sněmu RVŠ a o ustavení Předsednictva 
RVŠ (kandidáti na předsedu RVŠ: Haasz, Bednář, Wokoun, Zlatuška, pak ve 2. kole 
předseda: prof. Haasz; místopředsedy se stali prof. Bednář, prof.Čechák, prof. Kebo, 
prof.Zlatuška, Bc. Ján Říha za SK). 
 
Dále poskytla informace o přípravě etického kodexu pro studenty a akademické 
pracovníky. Studentka Alena Vejsadová, SK AS UHK, pracuje na přípravě formou 
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výběrového projektu, spolupracuje s Mgr. Kacetlem, delegátem UHK ve sněmu RVŠ 
a místopředsedou pracovní komise pro etiku RVŠ. 
 
Doc. Gavalcová informovala o své účasti na setkání v lednu 2009, vyvolaném kvůli 
legitimitě voleb do AS FF, a to na základě vyzvání členy akademické obce FF. 
Účastníky jednání byli Mgr. Petr Grulich, děkan FF, dr. Outlý, JUDr. Stach, 
dr. Mitlöhner.  
 
Předsedkyně AS UHK navštívila jednání AS FIM (prosinec 2008), jednání AS PdF 
a setkání akademické obce PdF 11.2.2009. 
 
Poskytla informace o příští agendě pro AS UHK: VZ za rok 2008, rozpočet na rok 
2009, strukturace PdF, sjednocování vnitřních předpisů na UHK, především 
studijního a stipendijního řádu, důsledky budoucí strukturace na činnost AS UHK. 
 
V dalším oznámila, že členka SK AS UHK za PdF Kamila Ryvolová mailem sdělila, 
že ze závažných osobních a studijních důvodů hodlá ukončit své členství v AS, a to 
k 1.3.2009. Situace: podle čl. 7 JŘ AS UHK jsou nutné doplňovací volby do SK AS 
UHK, jelikož počet nezvolených kandidátů v posledních, říjnových volbách do SK AS 
UHK za PdF už není větší než 1/3 počtu členů příslušné komory (ze 6 postoupili 
do AS Sedlák a Doležalová, v záloze jsou proto právě čtyři: Neprašová, Černá, 
Kolářová, Frajerová). Doplňovací volby se musí konat do 120 dní po odchodu 
senátora. Podle VJŘ AS UHK mandát zvoleného senátora v doplňovacích volbách 
končí s ukončením funkčního období celého AS UHK. 
 
Proto se AS UHK zabýval problémem, jakým způsobem konat doplňovací volby. 
Rozhodl o ustavení volební komise pro doplňovací volby; byli do ní navrženi 
Francová, Talášek, Maněna, Radocha.  
 
O složení volební komise bylo hlasováno, a to podle VJŘ AS UHK veřejně. 
V okamžiku hlasování bylo přítomno 16 senátorů (z průběhu jednání se omluvila 
a odešla Ing. Dittrichová). 
 
Hlasováno: pro 15,  proti 0,  zdržel se: 1.  
 
Po diskusi AS navrhl termín doplňovacích voleb na dny 22.4., 23.4. a 24.4.2009. 
O tomto návrhu bylo hlasováno veřejně.  
 
Hlasováno: pro 16,  proti 0,  zdržel se: 0.  
 
V další části Různého Mgr. Maněna chtěl slyšet názor senátorů na dopředu 
ohlašované výpadky serverů, pošty atd., které jsou ale hlášeny velmi krátkou dobu 
dopředu, navíc v neveřejné části FISu (kam např. studenti nevidí), a navrhuje tyto 
výpadky oznamovat alespoň 1 den dopředu, a to i ve veřejné části.  
 
Vojtěch Talášek i Mgr. Springerová  souhlasí a podporují dr. Maněnu. 
 
Doc. Hynek upozornil, že zmiňované výpadky v informačním systému jsou 
plánované, ale také i neplánované. 
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Usnesení z jednání AS UHK: 
 
Akademický senát UHK na svém 9. zasedání dne 25. února 2009 přijal 
usnesení: 
 
1. AS UHK schvaluje výsledek volby místopředsedy AS UHK za SK. 

Místopředsedkyní  AS UHK za SK se stala Kateřina Francová (PdF).  
 

2. AS UHK po projednání schvaluje návrh Statutu PdF UHK ve znění 
předloženém AS UHK s tím, že předložený Statut PdF UHK nabývá platnosti 
dnem 25.2.2009 a účinnosti dnem 25.2.2009. 

 
3. AS UHK bere na vědomí informaci rektora UHK o aktuálním stavu 

ve strukturaci PdF. 
 

4. AS UHK projednal a souhlasí s uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí 
o úplatném zřízení věcného břemene k pozemku parc. č. 425 v k.ú. Hradec 
Králové v majetku Univerzity Hradec Králové ve prospěch společnosti ČEZ 
Distribuce a.s. za podmínek uvedených v návrhu smlouvy předložené 
na jednání AS UHK dne 25.2.2009.  

 
5. AS UHK projednal a souhlasí s uzavřením smlouvy o smlouvě budoucí 

darovací č. 133/2008 mezi Statutárním městem Hradec Králové a Univerzitou 
Hradec Králové ve věci budoucího darování částí pozemků parc. č. 191/1, 
parc. č. 191/2, parc. č. 191/3, parc. č. 191/14, parc. č. 191/35 a parc. č. 193/1, 
vše v k.ú. Hradec Králové tak, jak je uvedeno v návrhu smlouvy předložené 
na jednání AS UHK dne 25.2.2009.  

 
6. AS UHK je znepokojen přípravou legislativních norem ve věcném záměru 

návrhu zákona o terciárním vzdělávání. AS UHK se přihlásil k podpoře 
argumentací obsažených ve výzvě formulované platformou Pro Vzdělanost 
(http://www.provzdelanost.cz). 

 
7. AS UHK vyhlásil doplňovací volby do SK AS UHK na PdF na dny 22.4., 23.4. 

a 24.4.2009 a ustavil volební komisi AS UHK pro konání těchto voleb 
ve složení: Kateřina Francová (PdF), Vojtěch Talášek (FIM), Ing. Karol 
Radocha, Ph.D. (PdF), Mgr. Václav Maněna, Ph.D. (FF).  

 
O přijetí usnesení hlasovali členové akademického senátu veřejně. V okamžiku 
hlasování bylo v jednací místnosti přítomno 15 členů AS UHK. 
 
Hlasováno: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
Usnesení AS UHK bylo přijato jednomyslně. 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 8.4.2009. 
                                                                                                        
 
                                                                          doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc.  
                                                                                     předsedkyně AS UHK 
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V Hradci Králové dne  25.2. 2009          
Zapsala: Iveta Vondráčková 
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	- doc. PhDr. Ivan Hruška, CSc., působil na Katedře filozofie a společenských věd FF, v minulém období zastával funkci člena AS UHK, 
	- Ing. Mgr. Ladislav Černý – pracoval jako kvestor UHK, v této funkci působil do 30.6.2003. 
	Přítomní zachovali chvilku ticha a vzpomínky k uctění jejich památky. 

